

Australian Vanadium 公司希望生产全球五氧化二钒供应量的 5%左右

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 的目标是成为全球主要的钒生产商，钒是一种主要用于钢铁的关键金属，也可能成为电池储存的下一个关键成分。

AVL 计划每年从其旗舰澳大利亚钒项目中生产约 11000 吨五氧化二钒 (V₂O₅)，总经理 Vincent Algar 表示，该项目可能占全球供应量的 5%左右。

对于一家公司来说，这是一个很大的数字，尤其是当你知道美国或欧洲的钒矿储量几乎为零时，中国凭借 60%的世界供应量占了绝对多数，其次是俄罗斯 (17%) 和南非 (7%)。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium hopes to produce about 5% of the global supply of vanadium pentoxide

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has its sights set on becoming a major global producer of vanadium, a critical metal used mainly in steel that could also be the next key ingredient in battery storage.

AVL plans to produce about 11,000 tonnes of vanadium pentoxide - V₂O₅ - per year from its flagship Australian Vanadium Project, which managing director Vincent Algar says could account for about 5% of the world's supply.

That's a big number for one company, particularly when you consider that there are zero existing vanadium mines in the US or Europe - China produces the vast majority of the world's supply at 60%, followed by Russia (17%) and South Africa (7%).

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China